
Strøm-støtte til næringslivet nå! 
  
I dag har vi hatt møte i Skien Næringsforum (se faktaboks) som er en dialogarena der Bystyrets 
sentrale politikere møter sentrale næringslivsaktører i Skien kommune. Vi er svært bekymret for de 
høye strømprisene og ønsker å formidle dette på vegne av forumet. 
Etter to år med pandemi, som rammet og rammer deler av næringslivet hardt, står vi nå overfor nok 
en krise. 
  
De historisk høye strømprisene fører til store tap og uakseptabelt høye kostnader for både 
enkeltmennesker og bedrifter, og mange risikerer å miste livsverket sitt. 
  
Mange ansatte står i fare for å bli permittert eller sagt opp, og varig kompetanseflukt i enkelte 
næringer vil skje. 
  
På kort sikt er det statlige kompensasjonsordninger som må på plass. 
Og de må på plass raskt. 
  
Det er store forskjeller i strømprisene mellom Sør og Nord-Norge og dette fører til store tap for 
bedriftene i Sør-øst Norge. Det oppstår konkurranse vridning mellom Sør og Nord-Norge som kan 
føre til utflagging og investeringsvegring i vår del av landet.  
  
Vi krever at regjeringen og Stortinget tar dette på høyeste alvor og tar ansvar for å utjevne 
strømprisforskjellene innad i Norge. Gunstige strømpriser har vært et konkurransefortrinn norske 
bedrifter har hatt, og som er et konkurransefortrinn internasjonalt som må bestå. 
  
Prognosene viser at de høye strømprisene vil vare utover vinteren og våren. Derfor haster det NÅ 
med en løsning. 
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